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        Aan de leden van de Gemeenteraad 
 
 
             Datum: 18 juni 2024 
    Onderwerp:  Beantwoording schriftelijke vragen toegankelijk openbaar toilet 
Ons kenmerk:   
 

 
 
 
Geachte heer, mevrouw, 
 
Op 28 mei 2024 heeft de fractie van het CDA schriftelijke vragen gesteld 
over de uitvoering van de aangenomen motie ‘Toegankelijk openbaar toilet 
centrum Hoogeveen’.  
De vragen luidden als volgt (cursief) en de antwoorden zijn toegevoegd: 
 
1. Is het college überhaupt voornemens om de motie uit te voeren en een 

toegankelijk openbaar toilet te realiseren in het centrum van de 
gemeente Hoogeveen? 
 
Ja, het college is voornemens om de motie ten uitvoer te brengen en 
heeft hier ook de acties voor uitgezet.  

 
2. Heeft het college concrete acties uitgezet inzake de uitvoering van het 

verzoek van de raad in de aangenomen motie? Zo ja, welke concrete 
acties zijn uitgevoerd? 
 
In 2023 hebben we samen met Binnenstad Hoogeveen verkend of een 
openbaar toilet inpandige in een bestaand pand, en in samenwerking 
met een ondernemer, gerealiseerd kon worden. Deze optie heeft 
ruimtelijk gezien de voorkeur boven een solitaire voorziening in het 
openbaar gebied. Op 27 juni 2023 is de raad schriftelijk over de 
voortgang geïnformeerd. Aan het begin van dit jaar hebben we samen 
met Binnenstad Hoogeveen geconcludeerd dat een inpandige 
toiletvoorziening op korte termijn niet gerealiseerd kan worden. Dan 
zijn er nog twee opties: een solitaire toiletvoorziening of het beter 
toegankelijk maken van de aanwezige toiletvoorzieningen van de 
winkels en horeca in het stadscentrum. Bij deze optie gaat het vooral 
om de bereidheid van individuele ondernemers om mee te werken aan 
dit initiatief en is de toegankelijkheid van toiletten afhankelijk van de 
openingstijden. Daarom hebben we tevens een offerte opgevraagd voor 
de plaatsing van een solitaire toiletunit, dit naar voorbeeld van Assen 
waar sinds kort in het centrum een solitaire toiletunit is geplaatst. De 
verdere uitwerking wordt in samenspraak met belanghebbenden, o.a. 
Binnenstad Hoogeveen en Gehandicaptenplatform Hoogeveen 
opgepakt.   

 
3. Binnen welke termijn kan de gemeenteraad een volledige en adequate 

beantwoording ontvangen op het gevraagde verzoek in de motie? 
 
Wij verwachten uw raad dit najaar een voorstel te kunnen doen voor 
een openbare toiletvoorziening in het stadcentrum.  
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Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd. 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
Jelmer Mulder        Martijn Breukelman 
Gemeentesecretaris       Burgemeester  
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